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                                          ALV Plaatselijk Belang Blokzijl 2022 

Notulen 
 
Blokzijl, 1 juni 2022        
 
De ALV van PBB is gehouden op woensdag 18 mei 2022 om 20.00 uur. In het M.F.C. ‘De 
Ploats’ , Groenestraat 18 in Blokzijl.  

 
1. Opening door de voorzitter de heer Pieter Muller 

De voorzitter heet een ieder hartelijk welkom. In bijzonder de heer Marcel Scheringa, 
wethouder van de gemeente Steenwijkerland. De heer Kor van der Velde, gebied- 
coördinator van de gemeente. Van de genodigden zijn ook vertegenwoordigers van de 
gemeenteraad aanwezig en de pers.  
Met kennisgeving van afwezigheid bestuurslid Fred Postma wegens ziekte en enkele 
leden en genodigden. 

 
2. Vaststellen van de notulen van de Algemene Ledenvergadering 2021, 

Deze notulen werden goedgekeurd met de opmerking van de heer Oppatja dat zijn 
naam verkeerd is geschreven. Alsnog wordt dit gewijzigd. De gewijzigde notulen 
worden in de eerste bestuursvergadering opnieuw ondertekend. 

 
3. Mededelingen bestuur 
 -Koffie van PB en een drankje na  
 -Een bericht van de aannemer en de Hendrick de Keijser stichting. Aanvang restauratie  

 pand Kerkstraat 2  
-Mededeling 350 jaar stad betreft het programma. Deze zal ook op de website geplaatst  
 worden.   

 -Er zal een Hub geplaatst worden op de Kanaalweg 
 
4. Jaarverslag Secretaris 
 De secretaris doet zijn jaarverslag. Dit wordt gewaardeerd met een applaus van de  

aanwezigen. Het jaarverslag is een onderdeel van de notulen. 
 
5. Financieel verslag van de penningmeester  
 De penningmeester Alfred Meedendorp ligt het financieel jaaroverzicht toe. 

Vragen waren er niet, wel een opmerking. De heer Hans van der Blom kon de tekst 
slecht lezen en vroeg of er ook kopieën uitgedeeld konden worden. Dit is al jaren niet 
gebruikelijk. Het overzicht wordt geprojecteerd op de wand. Afgesproken is dat de 
letters en cijfers groter zullen worden geprojecteerd.  
Het kascommissielid de heer Teun Boxum deelde mee dat de financiën in orde zijn en 
kon meedelen dat het bestuur decharge kan worden verleend.  
Als nieuw kascommissielid zal de heer Klaas Boes samen met Teun de kas voor volgend 
jaar controleren 

  
6. Bestuursverkiezing 

Voor het bestuur heeft mevr. Angelique Wouters zich kandidaat gesteld. Zij stelt zich 
voor aan de aanwezigen en egt dat ze zich graag wil inzetten voor Blokzijl. Mevr. 
Wouters wordt zonder opmerkingen aangenomen als lid van het bestuur, door de 
aanwezige leden. 
Daarna wordt afscheid genomen als bestuurslid van Steven de Jonge. De voorzitter 
bedankt hem voor zijn inzet, overhandigt hem een cadeau bon en bloemen voor zijn 
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vrouw. Ook wordt namens de gemeente door de heer Scheringa een woord van dank 
uitgesproken aan Steven voor zijn inzet voor Blokzijl naar de gemeente en vergezeld 
met Bloemen en een mooi boek. 

 
7. Pauze  
 
8. Laatste nieuws: 

Over het zonnepark 
De heer Muller deelt de leden het laatste nieuws over het zonnepark mee. De laatste 
plannen zijn het wijzigen van de locatie. De plannen zijn nu dat het park komt (als het 
doorgaat) ten noorden van de N333. Hij roept de inwoners op om naar de 
informatieavond te komen op 23 mei as. 
De heer van der Blom had een vraag over de rol van PBB. Als antwoord: PBB heeft tot 
nu toe een neutrale neutrale positie ingenomen en wijst de betrokkenen op participatie 
en een transparante instelling. 

  
 Woningbouw      
 Er zit schot in de plannen om in de nieuwe buurt starters en koopwoningen te bouwen. 

De werkgroep wonen is met de gemeente en Wetland Wonen Groep in gesprek 
hierover. Het type woningen is nog niet vastgesteld. Het doel is zo snel mogelijk te 
beginnen. 
 
Noordermaten 4 
De plannen voor woningbouw in de Noordermaten 4 zijn in het beginstadium. De 
werkgroep en de gemeente hebben nader overleg over de concrete invulling van de 
doelgroepen en type woningen. 

 
 Ontsluitingsweg 

Het nieuwe college heeft in hun coalitieakkoord de ontsluitingswegen in Blokzijl en in 
Ossenzijl meegenomen. Een werkgroep uit Blokzijl zal met professionele ondersteuning 
van de gemeente hiermee aan de slag gaan. Wethouder Scheringa hoopt dat over vier 
jaar een start kan worden gemaakt met de bouw van een brug. 

 
 Website 

Een communicatie commissie is bezig met het maken van een nieuwe website. De 
eerste indruk van de aanwezigen is positief. De site wordt verder uitgebreid. 

 
9. Stadsvisie en enquête   

De heren van Waegeningh en Echten van het bestuur gaven een uitleg over de enquête 
die gehouden is. De enquête is door veel mensen ingevuld waardoor PBB een goed 
inzicht krijgt van de meningen van de inwoners. De enquête wordt verwerkt om een 
Stadsplan te maken. 

 
10. Rondvraag 
 Van de leden geen vragen voor de rondvraag. 

Teun Boxum merkte op dat de ambitie parallel moet lopen  met de politieke ambitie van 
de gemeente. 
Van de genodigden kreeg het bestuur complimenten en aanbevelingen voor het 
uitwerken van de enquête in een stadsplan. 
Andre Bus (BGL): compliment voor de enquête en adviseerde om met de partijen oa de 
gemeente deze op te stellen. 
Henk Boxum (CU): Een goeie stadsvisie is belangrijk voor de raad. 
Onno Dijkstra (D66) Een goed plan is belangrijk. 
 

11.  Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde, bedankt de voorzitter een ieder voor de aanwezigheid en 
haar inbreng. Hij nodigt allen uit voor een consumptie in de foyer en wenst een ieder 
wel thuis. 
 


